
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 15. marts 2018

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Samrådsspørgsmål BA
Er ministeren enig med økonom i Rockwool Fondens forskningsenhed Anders
Bruun Jonassen, som i DR Detektors artikel ”Faktatjek: Ministerie modsiger
sig selv for at vise større effekt af kontanthjælpsloft” fra den 8. marts 2018 ud-
taler følgende om Beskæftigelsesministeriets effektevaluering af jobreform fa-
se I: ”Man (Beskæftigelsesministeriet, red.) har ganget de 190 op til et tal, der
er cirka tre gange højere. Det kan man måske, hvis man har en forventning
om, at de personer, der ikke er med i undersøgelsen, bliver ramt og reagerer
på samme måde. Problemet er, at den gruppe netop ikke er med, fordi de ik-
ke bliver ramt på samme måde, og man ikke forventer, at de vil reagere på
samme måde.”

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Leif Lahn Jensen (S).

På udvalgets vegne

Bent Bøgsted
formand
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